
Apel w sprawie utrzymania rekompensat dla polskich firm energochłonnych. 
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Według nieoficjalnych informacji KE pracuje nad wprowadzeniem ograniczeń rekompensat

dla przemysłu energochłonnego. Nowe regulacje uderzyłby w konkurencyjność wielu

europejskich firm.

Jerzy Buzek wraz z posłami zasiadającymi w komisji przemysłu badań i energii wystosował

pismo do wiceszefa KE Fransa Timmermansa, odpowiedzialnego za Europejski Zielony Ład

oraz wiceszefowej KE ds. konkurencji Margrethe Vestager, aby zwrócić ich uwagę na ten

problem.

- Reformując system handlu emisjami CO2 na lata 2021-30 udało się nam obronić system

rekompensat dla firm energochłonnych. W Polsce to nawet 1,3 mln miejsc pracy! Istotne teraz,

by utrzymać to w opracowywanych obecnie nowych wytycznych - o to apelujemy do KE we

wspólnym liście – podkreśla były premier.  
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